



Indre Østfold
kommune 2020

Møtereferat fra møte i Delprosjekt: A4 - Helse, sosial og omsorg

Medlemmer til stede	Heidi Eek Guttormsen, Alf Johnsen, Jan-Erik Eide, Anne-Lise Ringerike, Lill Margrethe Eiken Hanssen
Varamedlemmer til stede	
Forfall	Anne Jorunn Nilsen, Bodhild K.Lang, Kjetil Ruud
Tillitsvalgte	Anne Jorunn Nilsen, Dag Espen Thygesen
Hovedverneombud	Kjetil Ruud
Andre	
Møtested, dato	Hobøl 26.02.2018
Referent	Heidi Eek Guttormsen

Konklusjoner	Ansvar	Frist
1. Godkjenning av forrige referat (fra 03.01.18, 19.01.18, 02.02.18)	Godkjent	
2. Søking på prosjektmidler Fylkesmann <ul style="list-style-type: none">• innovasjon og kompetanse – møte 26.02.18• prosjektskjønnsmidler frist 31.3.18 Noe vi må passe på å søke om? Det ble diskutert om hvorvidt hvert enkelt delprosjekt skal søke på midler eller om det ville være lurt om prosjektstaben vurderer hva vi skal søke på og ser på helheten. Vi fikk en kort orientering fra HR ansvarlig (Ann Margreth) i prosjektstaben. Delprosjektet skal formidle behovet/ temaer så ser prosjektstaben på helheten. Endringsledelse bør f.eks. være overgripende.	Lill Margrethe innledet	

<p>3. Samordningting med staben/resten av prosjekt – <i>se på utsendt utkast fra Anne-Lise etter forrige møte</i></p> <ul style="list-style-type: none"> • Årshjul • Kartlegging • Kompetansebehov • Samordningsbehov <p>Vi gikk igjennom skjemaene og fylte ut disse. Frist til prosjektledelsen 1. mars. Anne-Lise sender tilbake til staben etter møte i dag.</p>		
<p>4. Info. NAV – blir eget delprosjekt. Fremmes Fellesnemd 13.3.18.</p>		
<p>5. Vi setter ned arbeidsgruppe IKT i neste møte. Utkast til mandat – avvente til en for form mal fra Astrid/Per Øystein. Hvilke IKT fagprogram skal arb.grp ha ansvaret for? <i>GAT, journal system pleie og omsorg m psykisk helse, helsestasjon m Sysvak, vederlagsberegning/egenandeler</i></p>	Alle	
<p>6. Eventuelt Møtet 2.mars avlyses Neste møte 6.mars kl 12.00 – 15.00 på Løkentunet i Askim</p>	Anne Lise avlyser møtet. Heidi ordner lokaler og kaffe.	